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Bästa medlemmar! 

Som ni alla har fått information om tidigare har vi haft problem med 

legionellabakterier i föreningens varmvatten-cirkulation. Sanering utfördes den 

19 februari av varmvattensystemet.  

Förra veckan gjordes det ett antal provtagningar och provtagningen påvisade 

att inga bakterier finns kvar. Nya provtagningar kommer att göras igen om 6 

månader. 

Vi vill med dessa rader informera er om att detta är åtgärdat och att det inte 

finns någon som helst oro för att bakterien finns kvar i föreningens system. 

 

Med vänliga hälsningar, 

Styrelsen BRF Illern 

 

 


